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Protokół z II posiedzenia RD Sławin w dniu 17.04.2023 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.10 
Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zapoznanie się członków Rady Dzielnicy. 
4. Przyjęcie protokołu z I Posiedzenia Rady Dzielnicy w dniu 23.03.2023 r. 

5. Wybór Komisji Rewizyjnej Rady (określenie liczebności Komisji oraz wybór 
członków Komisji i wybór przewodniczącego Komisji). 

6. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 
korespondencji. 

7. Przyjęcie opinii i uwag Rady w sprawie projektu zmiany MPZP w pobliżu           
ul. Relaksowej. 

8. Planowany Spacer po dzielnicy Sławin z przedstawicielami władz miasta. 
9. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2023 – zadania już przyjęte i zgłoszone przez 

Radę oraz propozycje wykorzystania pozostałych środków. 
10. Akcja wiosennego sprzątania dzielnicy. 
11. Harmonogram posiedzeń Rady w roku 2023. 
12. Zasady reprezentowania stanowiska Rady. 
13. Komunikacja z mieszkańcami – dyżury w siedzibie Rady, tablica ogłoszeniowa 

przy ZS nr 12 i strona internetowa dzielnicy – stan aktualny i nowe propozycje. 
14. Budżet Obywatelski – realizacja zadań z lat ubiegłych, propozycje złożone w tym 

roku. 
15. Wolne wnioski i zapytania. 
16. Zakończenie posiedzenia. 
 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela, otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że w tym momencie                    

w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane 

quorum. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1).  

W posiedzeniu jako gość uczestniczyła też radna Rady Miasta Lublin pani J. Mach         

(Lista gości – zał. nr 2). 

Ad 2. 

Przewodnicząca zadała pytanie, czy są propozycje zmian względem propozycji 

porządku przesłanego do członków Rady. Przewodnicząca poddała pod głosowanie  

porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (11 głosów za).                                   

Po głosowaniu do posiedzenia dołączyła M. Olszewicz – Wątorska. 
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Ad 3. 

Każdy członek Rady Dzielnicy Sławin kolejno przedstawił się i w kilku zdaniach 

opowiedział o sobie. 

 

Ad 4. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr I w dniu 23.03.2023 r. Uwag nie było. Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty jednogłośnie      

(12 głosów za). 

  

Ad. 5. 

Przewodnicząca poinformowała, że Statut Dzielnicy dopuszcza możliwość 3 lub 5 

osobowej Komisji Rewizyjnej. Poddała pod głosowanie 3 osobowy skład Komisji 

Rewizyjne Rady. Za tą propozycją zagłosowało 12 osób (tj. wszyscy obecni 

członkowie Rady). Przewodnicząca odczytała przyjętą Uchwałę Nr 9 w tej sprawie. 

Do Komisji Rewizyjnej Rady zostały zaproponowane następujące osoby: E. Marek    

J. Jabłoński i K. Goral. Nie zgłoszono innych kandydatów. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowany skład Komisji.             

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie (12 głosów za). Przewodnicząca odczytała 

przyjętą Uchwałę Nr 10 w tej sprawie. 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady zaproponowano Jacka Jabłońskiego. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie kandydaturę Jacka Jabłońskiego. Wybór 

na Przewodniczącego został przyjęty jednogłośnie (12 osób za). Przewodnicząca 

odczytała przyjętą Uchwałę Nr 11 w tej sprawie. 

 

Ad. 6. 

Informacje przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

• przekazano do UM dokumenty z poprzedniego posiedzenia Rady; 

• odbyło się posiedzenie Zarządu Dzielnicy poświęcone m. in przygotowaniem 

stanowiska w sprawie projektu zmiany mpzp w rejonie ul. Relaksowej; 

• odbyła się wizja lokalna (3 członków Zarzadu Dzielnicy) w sprawie konieczności 

wykonania chodników: przy ul. Sławinkowskiej (k. ul. Dzbenin) i na terenie          

ZS nr 12 (przy budynku przedszkola); 

• został wyłożony projekt zmiany MPZP - rejon ulic: Kmieca, Główna, Deszczowa, 

Mgielna, Wądolna i Jaśminowa. Stosowna informacja została już zamieszczona 

na stronie dzielnicy. Ustalono, że kopie otrzymanej z UM informacji na terenie 

objętej zmianą planu części dzielnicy (w pobliżu przystanków MPK i skrzyżowań 

ulic rozwieszą informacyjnie dla mieszkańców M. Tarkowska i K. Goral; 

• monitorowano realizację zadań z rezerwy celowej dzielnicy i budżetu 

obywatelskiego. Szczegółowe informacje na te tematy będą podane w p. 9 i 14;  

• radna J. Mach poinformowała, że na działce miejskiej przy ul. Głównej 45,         

nad rzeką Czechówką, (teren po dawnej szkole podstawowej) powstanie dzienny 

dom opieki; 
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• aktualizowano strony internetowe dzielnicy. 

Do spotkania dołączyli mieszkańcy ul. Wodnej. 

 

Ad. 7. 

Informacje dotyczące punktu przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

Otrzymano pismo z UM dotyczące wnoszenia uwag i opinii do projektu zmiany MPZP 

ul. Relaksowej z terminem wnoszenia uwag do 4.04.2023 r. Z uwagi na zmianę 

kadencji Rady przewodniczący Zarządu wystąpił do UM i uzyskał możliwość 

składania tych uwag do 20.04.2023.  

Odbyła się dyskusja. Przypomniano poprzednie stanowisko Rady (z 4.04.2022) 

dotyczące tego terenu i analizowano otrzymany projekt zmiany mpzp. 

Członkowie Rady uzgodnili, że w odpowiedzi Rady należy wyraźnie nie zgodzić się 

na wybudowanie 5-cio kondygnacyjnego budynku, gdyż większość sąsiednich 

budynków w pobliżu ma 4 kondygnację a jedynie budynek położony na południe       

od ww. obszaru ma ich więcej. Budynek 5 kondygnacyjny spowoduje dominację nad 

doliną i ograniczenie przewietrzania przez ten obszar. D. Wójcik jest zdania,             

że w ogóle nie powinno być zgody na jego wybudowanie. Zaproponowano aby 

napisać, iż Rada podtrzymuje w tej sprawie stanowisko poprzednie z 04.2022. 

Członkowie zagłosowali nad propozycją –10 osób było z, 2 osoby się wstrzymały. 

Spowoduje to zmniejszenie proponowanych w projekcie planu w § 11 pkt. 6 ust. 7 

zaproponowanych rzędnych dachów o ok. 3 m (R. Osiak). 

Analizowano też zapisy planu dotyczące miejsc parkingowych. Rada uznała,            

że akceptuje podane w projekcie w § 7 wskaźniki zapotrzebowania na miejsca 

parkingowe i oczekuje ich nie zmniejszania w trakcie dalszych prac planistycznych 

Zwraca też uwagę na zapewnienie właściwej ilości miejsc parkingowych na poziomie 

terenu w wypadku realizacji zabudowy mieszkalno-usługowej. 

Pismo z uwagami i opiniami Rady zostanie przekazane do UM. 

 

Ad. 8.  

M. Pietrzela odczytała otrzymane pismo z UM pn. Plan dla Dzielnic i poinformowała, 

że w dniu 6 lub 7czerwca jest planowany Spacer po dzielnicy mieszkańców i władz 

miasta. Zaproponowała, żeby organizacja tego Spaceru została omówiona na 

następnym posiedzeniu Rady. Zostało to zaakceptowane przez Radę. 

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Zarządu R. Osiak poinformował, że zadania w ramach rezerwy 

celowej na ten rok zostało rozdysponowane przez RD poprzedniej kadencji 145 tys. 

zł na doświetlenie 3 przejść dla pieszych (1 na ul. Sławinkowskiej przy ZS nr 12          

i 2 na ul. Willowej) oraz 1,5 tys. zł na dofinansowanie wycieczki Klubu Seniora 

Sławin. Pozostało 23, 5 tys. zł.  

Odbył się już przetarg na wykonanie doświetlenia tych przejść - wykonawca 

zaproponował kwotę 150 tys. zł, ale ZDiM wynegocjował 145 tys. zł (tj. na kwotę 

przekazana przez Radę), jest podpisywana umowa na realizację. 
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Członkowie Rady dyskutowali nad podziałem pozostałych środków finansowych.  

Propozycje: część chodnika przy ul. Dzbenin (współfinansowanie wraz z UM), 

chodnik przy ZS 12 (E. Marek sprzeciwia się finansowaniu przez Radę), poprawa 

nawierzchni ul. Sławinek (M. Pietrzela, ostatnio załatana i na razie nie wymaga 

naprawy). Temat wyboru zadań będzie kontynuowany na kolejnym posiedzeniu 

Rady. 

Ad. 10. 

Do koordynowania akcją Posprzątajmy Lublin na wiosnę w Dzielnicy Sławin została 

wyznaczona M. Tarkowska. 

Ad. 11. 

Przewodnicząca zaproponowała następujący harmonogram posiedzeń Rady w 2023 

roku: 8.05, 5.06, 3.07, 4.09, 2.10, 6.11 i 4.12. Posiedzenia od godz. 18.00. 

 

Ad. 12. 

Przewodniczący Zarządu i Przewodnicząca Rady poinformowali, że są upoważnieniu 

w imieniu Rad do reprezentowania Rady i przekazywania opinii Rady. Członkowie 

Rady mogą wyrażać swoje opinie jako opinia członka Rady a nie jako opinia Rady. 

Wskazana konsultacja z przewodniczącymi w wyrażaniu opinii do mediów                

w sprawach dzielnicy, gdyż często są to sprawy wymagające większej wiedzy. 

 

Ad. 13. 

Uzgodniono, że dyżur w siedzibie Rady będzie się odbywał raz w miesiącu               

na 30 min. przed posiedzeniem Rady tj. o godz. 17.30. 

Dyżur będą pełnić: w maju M. Tarkowska i M. Olszewicz – Wątorska a w czerwcu     

B. Kamieńska – Krzowska i Z. Rzączyńska . 

Z. Rzączyńska zaproponowała, aby K. Goral i A. Ostrowski byli odpowiedzialni         

za wystrój i umieszczanie informacji na tablicy przy ZS 12. 

Osoby odpowiedzialne za prowadzenie strony internetowej: R. Osiak, J. Jabłoński 

oraz ewentualnie A. Dudkiewicz. 

FB – sprawa będzie omówiona w maju (obecnie odpowiedzialna: M. Tarkowska). 

D. Wójcik zaproponowała, aby przed posiedzeniem Rady, porządek obrad 

umieszczać też na stronie dzielnicy w Aktualnościach. 

 

Ad. 14.  

Omówił R. Osiak. Dużo projektów BO z ubiegłych lat zostało już zrealizowanych na 

dzielnicy. Projekt z ostatniego głosowania - remont części ul. Skalistej jest już            

w trakcie realizacji (po powtórzeniu przetargu i ograniczenia zakresu prac do odcinka 

tej ulicy od al. Warszawskiej do ul. Tulipanowej).  

Nie zostały zrealizowane natomiast 2 projekty z poprzednich lat: projekt parku 

linowego przy ul. Altanowej oraz projekt przejścia pomiędzy ul. Zbożową                     

a ul. Skowronkową (na wysokości pętli nawrotowej autobusów MPK). 

Rozmawiano też na temat obecnie zgłoszonego projektu budowy przy ZS nr 12 

konteneru socjalnego dla KS Sławin (J. Mach).  
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Temat projektów BO zgłoszonych do weryfikacji i głosowania w br. będzie 

kontynuowany na kolejnym posiedzeniu Rady (z uwagi na konieczność ich 

zaopiniowania przez Radę). 

 

Ad. 15. 

Mieszkańcy ul. Wodnej zwrócili się z prośbą o pomoc. Na tej ulicy nie ma gazu           

i kanalizacji. Jest przygotowywany projekt budowy gazociągu na ul. Mgielnej i 

Wodnej, ale wstrzymały go wymaganie ZDiM przygotowania koncepcji drogowej dla 

tych ulic. Radna J. Mach obiecała, że zorganizuje spotkanie w tej sprawie w maju br. 

z mieszkańcami, projektantem projektu gazowego, z Zastępcą Prezydenta oraz 

przedstawicielami ZDiM. 

 

Ad. 16.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20:45. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska (-) 

 

Załączniki: 

 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na II posiedzeniu w dniu 17.04.2023 r. 

2).   Lista gości na posiedzeniu RD Sławin w dniu 17.04.2023 r. 

3).   Uchwała nr 9/II/2023 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 17.04.2023 w sprawie  

       ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Sławin. 

4).   Uchwała nr 10/II/2023 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 17.04.2023 w sprawie 

       powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Sławin. 

5).   Uchwała nr 11/II/2023 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 17.04.2023 w sprawie 

       powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Sławin. 

 

 

                Protokół zatwierdzony w dniu 8.05.2023  

                                                                                                                    Wiceprzewodnicząca Rady 

      Dzielnicy Sławin 

        (-) 
        Barbara Kamieńska-Krzowska 

 


